
Zápis z jednání komise místní části Žešov č. 2/2023
počet stran: 2

Datum konání: 20. 2. 2023, 18:00 – 18:50 hodin v budově hasičské zbrojnice, klubovna SK Žešov

Přítomni: Aleš Koutný st., Aleš Koutný ml., Ing. Patrik Tomeček, Hana Rostová, 
Miloš Berka, Martin Hájek, Zdeňka Zelená, Lukáš Vinter, 
Petra Zelená, Pavel Šmíd, Martin Vyplel, David Hanousek

Omluveni:

Hosté: 5 občané Žešova

Program:
1. Zahájení
2. Stanovisko k zázemí fotbalového hřiště
3. Schválení zápisu na jednání komise
4. Žádost  o  vyjádření  Komise  místní  části  Žešov  k  návrhu  směny  pozemků  v  rámci  

majetkoprávního vypořádání dotační akce 
5. Diskuze
6. Závěr

Ad 1/ Zahájení

V úvodu přivítal předseda komise přítomné členy a občany a seznámil je s programem. Na základě
přítomnosti komise je usnášeníschopná.

Ad 2/ Stanovisko k zázemí fotbalového hřiště
Předseda s místopředsedou oslovili p. Zatloukala, který sousedí s pozemkem hřiště a nadnesli mu
návrh řešení  zázemí  hřiště.  Pokud se zazemí  otočí,  tak aby bylo posezení  dále  od pozemku p.
Zatloukala, tak souhlasí s postavením tohoto zázemí. Správce budoucího zázemí je v řešení.

Ad 3/ Schválení zápisu na jednání komise
Předseda navrhnul, aby se zápis zapisoval a odsouhlasoval přímo na schůzi. Po krátké diskuzi bylo
rozhodnuto, že se stávající systém nebude měnit.

Ad 4/  Žádost o vyjádření Komise místní části Žešov k návrhu směny pozemků v rámci 
majetkoprávního vypořádání dotační akce 
Komise byla požádána o vyjádření ke směně a odkupu pozemku p.č. 162/7 a p.č. 162/9, oba v k.ú.
Žešov, o celkové výměře 5 m2 ve vlastnictví Jana Kleinera. za část pozemku p.č. 430/3 v k.ú.
Žešov o výměře cca 150 m2 ve vlastnictví Statutárního města Prostějova. Navržená směna by byla
realizována  s finančním  vyrovnáním  ve  výši  rozdílu  obvyklých  cen  směňovaných  pozemků
stanovených na základě znaleckého posudku. Dotčené odbory Magistrátu města Prostějova (Odbor
územního plánování  a  památkové péče,  Odbor rozvoje a  investic,  Odbor životního prostředí  a
Odbor dopravy) s návrhem směny souhlasí. 



Hlasování: PRO:12  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0
Komise souhlasí s výše uvedenou žádostí.

Ad 5/ Diskuze - Požadavky
V rámci diskuze byly vzneseny tyto požadavky:

-žádost o kontrolu dětského hřistě včetně údržby zeleně
-žádost o osazení nových odpadkových košů

Ad 6/ Závěr
Předseda poděkoval všem za účast na jednání a za vznesené podněty.

Zapsal: Aleš Koutný ml.

Schválil za komise místní části Žešov

předseda: Pavel Šmíd

místopředseda: Martin Vyplel


